
Schriftelijke Vragen VVD Nieuwkoop 
Onderwerp: Fietspad Aarlanderveenseweg 

Ingediend: 9 december 2021 

Door: Tom de Kleer 

 

Geacht college, 

De fietsstraat op de Aarlanderveenseweg, vanaf de Achttienkavels, wordt binnenkort aangepast naar 

een fietspad. In juli heeft de gemeente hierover berichtgeving op haar website geplaatst. Onze 

fractie heeft de volgende vragen: 

Het GVVP had het wijzigen van de wegindeling naar een fietsstraat als maatregel opgenomen. Dit is 

afgelopen zomer gerealiseerd.  

1. Op basis van welke afwegingen heeft u besloten om – in tegenstelling tot het GVVP, dat door 

de Raad is vastgesteld – de wegindeling verder te wijzigen.  

2. Waarom heeft u de Gemeenteraad niet geïnformeerd (op de gebruikelijke wijze)?  

3. Heeft u de verkeerscommissie om een advies gevraagd?  

4. Zijn er meer plekken waar u heeft besloten tot maatregelen / wegaanpassingen die niet in 

lijn zijn met het door de Raad vastgestelde GVVP?   

Bij voorbaat dank voor uw beantwoording. 

De VVD Nieuwkoop-fractie  

 

 


